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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  KRIMEJA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/16-27/10 
URBROJ:  2170/01-09-10-16-2 
Rijeka,  20.10.2016. 
                                    

 
ZAPISNIK 

S 24. SJEDNICE VMO KRIMEJA 
 

24. sjednica VMO Krimeja održana je 20.10.2016. (četvrtak) s početkom u 19 sati u prostorijama 
MO Krimeja, Kumičićeva 50. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Petar Petrinić, predsjednik VMO 
- Boris Mijolovoć , zamjenik predsjednika VMO 
- Danijela Bradamante, članica VMO 
- Arsen Cimaš, član VMO 
- Lucio Eškinja, član VMO 
- Zoran Miličević , tajnik MO 

 
 
 
Usvajanje zapisnika  23.  sjednice VMO Krimeja: 

 Zapisnik je    jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Preregulacija prometa u Kumičićevoj ulici kod kbr. 8. 
2. Komunalna problematika 

 
 
 

 
AD 1  
Obilazak terena i obrazloženje izrađenog projekta preregulacije prometa u Kumičićevoj ulici kod 
kbr. 8 izvršeno je dana 10.10. 2016. god s početkom u 10 sati. Sastanku su bili prisutni članovi 
Vijeća: Boris Mijolović, Arsen Cimaš, Lucio Eškinja, te Saša Muschet, predstavnik Rijeka 
prometa i Kristina Banić, predstavnik Grada Rijeke, Odjel za komunalni sustav. Tom prilikom 
dogovoreno je da će se Vijeće MO pismeno očitovati nakon stjecanja potpunog uvida u 
predmetni projekt koji je tada dobiven. Također, nevezano za projekt, dogovoreno je da će 
Vijeće uputiti zahtjev da se taj dio ulice u cjelini dodatno preasfaltira asfaltom s eruptivnim 
kamenim agregatom jer je kolnik prilično klizak, a na velikom nagibu ceste. 
Kako su se u raspravi  o prometnom projektu  pojavile određene  dvojbe i nejasnoće VMO 
donijelo je slijedeći 
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Zaključak 
Da se traži dodatno tumačene i ponovo organizira sastanak s predstavnicima Rijeka 
prometa i Grada Rijeke 
 
AD-2 
Članica Vijeća, Danijela Bradamante iznijela je prijedlog da se uputi zahtjev za označavanjem 
pješačkoga prijelaza u Ulici Krimeja kod kbr. 30 iz razloga što su Stube Rudolfa Đodana kojje 
presjeda ta ulica pješački tok – put koji koriste pješaci a posebvno djeca koja pohađaju obližnju 
školu i dječiji vrtić-. To traže i roditelji. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO jednoglasno je donijelo zaključak da se uputi zahtjev Rijeka prometu za 
iscrtavanjem pješačkoga prijelaza u Ulici Krimeja kod kbr. 30. 

 
 

 

 
 
 
 

 
 
Sjednica je završila u 21,30  sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Krimeja: 

 
Zoran Miličević Petar Petrinić 
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